
Notulen Hoera Maasbree 
09-05-2023 

Aanwezig: Silvy (voorzitter), Sharon, Anouk G, Els, Anouk K, Niels, Inge (notulist) 

Afwezig:  Erik 

 

1. Opening 

Anne, van oudercommissie Baarlo, sluit aan om een beeld te krijgen van hoe de 

OC Maasbree functioneert. 

 

Notulen vorige vergadering 

- Anouk en Sharon gaan binnenkort om tafel met De Violier en De School 

betreft het opnieuw organiseren van een info ouderavond. Niels oppert om 

mediaopvoeding op de agenda te zetten voor de oudere kinderen.  

- Sharon heeft het schermgebruik binnen de BSO nogmaals onder de aandacht 

gebracht bij het kwaliteitsteam. Dit staat o.a. op het to do lijstje en wordt 

z.s.m. verder opgepakt. Voor nu zijn er met het team van Maasbree duidelijke 

afspraken gemaakt. 

 

2. Kinderen die al opgegeven zijn  

N.a.v. van een mail vanuit het servicepunt betreft het plaatsingsbeleid, deze is  

naar alle oudercommissies van Hoera verzonden. Hierin was te lezen dat Hoera 

ervoor heeft gekozen kinderen op alle leeftijd in te laten schrijven voor de BSO. 

Dit o.a. i.v.m. klantvriendelijkheid tevens is er in andere regio’s sprake van 

concurrentie die geen grens geven aan het opgeven van kinderen voor de BSO. 

OC heeft hier vragen over. Sharon heeft dit in het regio overleg aangekaart en 

staat opnieuw als onderwerp op het MT overleg.  

 

3. Wachtlijst reguliere opvang 

Lukt momenteel redelijk om alle nieuwe kinderen te plaatsen in ieder geval voor 1 

dag in de week. Geboortes gaan met pieken en dan is het plaatsen lastiger. Het 

lukt steeds beter om wat verder vooruit te plannen momenteel. Ze hebben een 

training gehad om dit beter te stroomlijnen en dit werkt overzichtelijk. 

 

Extra aanvragen kunnen weer worden aangevraagd via het ouderportaal. Deze 

aanvragen worden uitsluitend 5 werkdagen van te voren beoordeeld. Hierover  is 

eerder dit jaar al een bericht over uitgegaan naar alle ouders via het ouderportaal. 

 

4. Update samenvoeging  

Nog geen officiële berichtgeving.  

 

Anouk brengt in dat een medewerker van Hoera aan ouders heeft verteld dat de 

GGD gaat verhuizen uit de ruimte van Hoera. Hoera is hierover met GGD in 

gesprek maar verder nog niets concreets.  

 

5. Wachtlijst BSO volgend schooljaar 

De vraag naar BSO is voor het nieuwe schooljaar 2023/2024 extreem 

toegenomen.  

Er wordt daarom een brief verstuurd namens Hoera naar alle ouders die op de 

wachtlijst staan voor komend schooljaar. Om ouders aan de voorkant al mee te 

nemen in wat er speelt, zodat ouders wellicht mee kunnen denken aan 

alternatieve enz.  

De School en De Violier hebben toegezegd mee te willen helpen aan dit probleem. 

Sharon is hierover in gesprek met beide scholen. Gehoopt wordt dat er dit 

schooljaar nog meer bekend wordt over de mogelijkheden betreft het toezeggen 

van plaatsingen voor de BSO schooljaar 2023/2024 

 

 



6. OC regelement ondertekenen 

 

7. WVTTK 

Silvy: kan er geen zebrapad komen? Gemeente zou dit niet in het straatbeeld 

vinden passen? 

Sharon pakt dit terug met de scholen. Inge oppert dat er waarschijnlijk ook een 

verkeerscommissie is vanuit de Violier.   

Els: klopt het dat er geen 1e verjaardagen gevierd worden, een ouder heeft dit 

namelijk aangegeven bij Els?  Sharon geeft aan dat er inderdaad Rond de 1ste 

verjaardagen niet uitbundig wordt uitgepakt. Kinderen worden dan wel in het 

zonnetje gezet op passende wijze en er wordt een kroontje gemaakt en mee naar 

huis gegeven. Sharon gaat bovenstaande even na en pakt dit op met het team.  


